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Z á p i s n i c a 
Z Členskej schôdze SRZ MO Púchov, konanej dňa 14.04. 2024 v Púchove 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny príloha č.1 
Program:  
                    1./   Otvorenie  
                    2./   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba pracovného predsedníctva, mandátovej a návrhovej 
                           komisie  
                    3./   Správa o plnení prijatých uznesení ČS v roku 2023  
                    4./   Správa o hospodárení na revíroch za rok 2023 a plán zarybnenia revírov pre rok 2024  
                    5./   Finančná správa – plnenie rozpočtu za rok 2023 
                    6./   Návrh rozpočtu MO na rok 2024  
                    7./   Správa o činnosti organizácie za rok 2023 
                    8./   Brigádnická činnosť za rok 2023 
     9./   Práca s deťmi a mládežou za rok 2023 
                  10./   Správa o činnosti rybárskej stráže za rok 2023 
                  11./   Správa disciplinárnej komisie za rok 2023 
                  12./   Investičná činnosť a hospodárenie s majetkom v roku 2023 
                  13./   Správa kontrolnej komisie za rok 2023 
                  14./   Prestávka – občerstvenie 
                  15./   Diskusia 
                  16./   Prijaté uznesenie z ČS 2024 
                  17./   Ukončenie 

 
K bodu 1 

Výbor SRZ MO Púchov poveril Ing. Novosáda Ľuboša vedením Členskej schôdze konanej dňa 014.04. 2024 a preto, Ing. 
Novosád Ľuboš privítal prítomných členov SRZ MO Púchov, ďalej privítal Ing. Bohuša Cintulu tajomníka Rady Žilina, Ing. 
Jozefa Lauša viceprezidenta Rady Žilina a pána Vladimíra Vecela predsedu SRZ MsO Považská Bystrica. Po otvorení Členskej 
schôdze bolo prítomných 70 členov.Nakoľko po otvorení Členskej schôdze nebola prítomná nadpolovičná väčšina členov, dal Ing. 
Novosád Ľuboš hlasovať prítomným členom SRZ MO Púchov o tom či sa má táto Členská schôdza konať. 
Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 
68 0 2 

 Uznesenie č. 1-ČS/2024 
Ing. Novosád Ľuboš, predniesol návrh programu konania Členskej schôdze. Nikto z prítomných nemal žiadny doplňujúci ani 
pozmeňujúci návrh. Preto dal Ing. Novosád Ľuboš hlasovať, aby Členská schôdza pokračovala podľa navrhnutého programu. 
Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 
70 0 0 

 Uznesenie č. 2-ČS/2024 

K bodu 2 
Ing. Novosád Ľuboš predniesol návrh Výboru SRZ MO Púchov na pracovné komisie: 

Pracovné predsedníctvo Členskej schôdze - Ing. Piška Dalibor, Rovný Roman,delegát Rady Žilina Ing. Jozef Lauš, tajomník Rady 
Žilina Ing. Bohuš Cintula, predseda SRZ MsO Považská Bystrica Vladimír Vecel, Ing. Novosád Ľuboš. 
Mandátová komisia - Vraník Miroslav, Mitašík Milan, Ladecký Ján. 
Návrhová komisia - Ing. Ižvolt Ján, Radoslav Šedý, Ing. Novosád Ľuboš ml.. 
Zapisovateľ - Rovný Roman. 
Overovatelia zápisnice - Ing. Piška Dalibor, Ing. Novosád Ľuboš. 
Nikto z prítomných nemal žiadny pozmeňujúci ani doplňujúci návrh, preto Ing. Novosád dal hlasovať o zložení pracovných 
komisií. 
Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 
70 0 0 

 Uznesenie č. 3-ČS/2024 
Ďalej Ing. Novosád predniesol na schválenie rokovací poriadok pre konanie Členskej schôdze. Počas prezentácie jednotlivých 
bodov schôdze nebude možné okamžite diskutovať.  
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Diskusné príspevky k bodom programu bude možné podávať až v bode 15, tzn. Diskusia. Diskusné príspevky môžu mať 
maximálnu dĺžku 5 minút, príspevky musia byť konštruktívne, stručné a zrozumiteľné. Ak bude diskusný príspevok o ktorom sa 
bude hlasovať, diskutujúci musí upozorniť už pri predkladaní diskusného príspevku, že žiada o hlasovanie v danej veci.  

K bodu 3 
Predseda Ing. Piška Dalibor, predniesol správu oplnení prijatých uznesení ČS v roku 2023a skonštatoval, že prijaté úlohy sú 
splnené, alebo sa priebežne plnia.príloha č.2 

K bodu 4 
Z dôvodu prebiehajúceho zarybnenia našich revírov musel hlavný hospodár p. Marián Mierný opustiť zasadanie členskej schôdze 
a preto informácie o hospodárení na našich revíroch a o zarybnení našich revírov podľa plánovaného zarybnenia za rok 2023 
odprezentoval tajomník Roman Rovný. Predniesol návrh zarybnenia pre rok 2024. príloha č.3 

K bodu 5 
Tajomník, p. Rovný,predniesol finančnú správu za rok 2023.príloha č.4 

K bodu 6 
 Tajomník, p. Rovný,predniesol návrh rozpočtu pre rok 2024.príloha č.4 

K bodu 7 
Predseda Ing. Piška Dalibor, predniesol správu o činnosti organizácie za rok 2023.príloha č.5 
 
K bodu 8 
Tajomník Roman Rovný predniesol správu o brigádnickej činnosti v mene brigádnického referenta Ing. Šedého Mareka, ktorý bol 
pracovne zaneprázdnený.príloha č.6 
 
K bodu 9 
Tajomník Roman Rovný predniesol správu o práci s deťmi a mládežou v školskom roku 2022/2023 v mene  vedúceho detí Šedého 
Radoslava, ktorý si zabudol okuliare.príloha č.7 
 
K bodu 10 

Tajomník Roman Rovný predniesol správu z činnosti rybárskej stráže v roku 2023.príloha č.8 
 

K bodu 11 
                  Tajomník Roman Rovný informoval prítomných členov o činnosti disciplinárnej komisie. Disciplinárna komisia pri 
SRZ MO Púchov do roku 2023 pracovala v trojčlennom zložení. Nakoľko nás jeden člen disciplinárnej komisie navždy opustil, 
výbor pre fungovanie tejto komisie od roku 2023 zvolil novú päťčlennú disciplinárnu komisiu.príloha č.9 
 
K bodu 12 
Predseda Ing. Dalibor Piška predniesol správu o investičnej činnosti a hospodárenie s majetkom v roku 2023.príloha č.10 
 
K bodu 13 
                  Predseda kontrolnej komisie Ing. Ižvolt Ján predniesol správu kontrolnej komisie za rok 2023. príloha č.11 
 
K bodu 14 
                   Prestávka v trvaní 30 minút. Počas prezentácie jednotlivých správ sa na schôdzu dostavili štrnásti členovia, tzn. počet 
zúčastnených je 84 členov. 
 
K bodu 15 
Tajomník Rady Žilina Ing. Bohuš Cintula, informoval prítomných členov o spustení predaja hosťovacích povolení formou SMS 
správy na dvoch pstruhových revíroch Rady Žilina. Po odskúšaní predaja by Rada Žilina pristúpila aj na ďalšie revíry Rady. Ďalej 
informoval o nákupe rybochovných zariadení, aby sa zvýšili kapacity výroby násadových rýb. Ďalej informoval o pripravovanom 
zmene zákona o rybárstve a s tým spojené súvislosti. Ďalej informoval o problémoch s rybožravími predátormi, s ktorými majú 
problémy všetky organizácie. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Krajčovič Radovan so žiadosťou o hlasovanie k jeho návrhom: 

a) Zrušiť horné miery dravých rýb v našej organizácii. 
b) Zrušiť zákaz rybolovu na revíry 3-4580-2-1 Váh č.8 v úseku od sútoku Váhu a Nosicko-Kočkovského kanála(lokalita 

Špic) po priehradné teleso VN Nosice. K jednotlivým bodom bude vyhlásené hlasovanie. 
 
Diskusný príspevok z pléna- p. Hrenák Pavol vyhlásiť zákaz prejazdu cez polia v blízkosti Štrkovísk Beluša. Ďalšiu otázku položil 
ohľadom prístupu k vode cez cyklotrasu. Odpovedal Ing. Jozef Lauš a informoval, že aj v ich organizácii majú podobné problémy 
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s prejazdom cez cyklotrasu. K danej téme odpovedal aj predseda SRZ MsO Považská Bystrica Vladimír Vecel, informoval 
o rokovaní ohľadom prejazdu cez cyklotrasu v ich organizácii. Ďalej informoval predseda Ing. Piška Dalibor o rokovaniach s TSK 
a zástupcami mesta Púchov ohľadom prejazdov cez vybudovanú cyklotrasu. Informoval prítomných, že členovia výboru našej 
organizácie (p. Mierný, p. Rovný, Ing. Piška) sa aktívne zaoberajú a zúčastňujú na viacero stretnutiach s danými orgánmi. 
Skonštatoval, že sme neboli prizvaní k jednaniam pri príprave cyklotrasy v našom regióne. Dostali sme prísľub, že dané prechody 
cez cyklotrasu budú zachované. Ďalej informoval o napojení cyklotrasy pri Horenickej Hôrke smerom na Lednické Rovne. Danú 
cyklotrasu realizuje obec Lednické Rovne. Ohľadom tohto napojenia, menovaní zástupcovia našej organizácie vyvolali 
k stretnutie so zástupcami obce Lednické Rovne. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Štefan Ganát, otázka ohľadom príjazdovej cesty (kopec) k VN Ihrište. 
Odpovedal tajomník p. Rovný – vysvetli, že daný úsek sa začal opravovať v jesenných mesiacoch, ale z dôvodu nepriaznivého 
počasia, neustály dážď, nie je možné v tomto čase realizovať opravu danej cesty. Realizátor opravy cesty situáciu priebežne 
monitoruje a akonáhle budú priaznivé podmienky začne s úpravou. Predpoklad dokončenia úpravy je máj 2024.   
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Ján Šimon, otázka ohľadom križovania príjazdovej cesty k Váhu pri futbalovom ihrisku Streženice 
s cyklotrasou. Nie je tam osadená dodatková tabuľa s možnosťou prejazdu. Odpoveď, predpokladá sa, že nebudú na všetkých 
križovaniach cyklotrasy dodatkové tabule. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Štefan Hudec, v Dolných Kočkovciach na VN Balatón je bobor, ktorý devastuje porasty okolo 
vody, čo sa s tým dá robiť. Odpovedal Ing. Lauš Jozef a poradil obaliť stromy pletivom, aby sa zamedzila možnosť zničiť tieto 
porasty. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Jozef Vaniak mohlo by sa vyčleniť viac revírov v našej organizácii s režimom CHAP. Odpovedal 
predseda Ing. Dalibor Piška, že naša organizácia nemá vhodné revíry pre takýto režim. Ďalej odpovedal tajomník Ing. Bohuš 
Cintula, že je možnosť zmeniť maximálnu – minimálnu lovnú mieru rýb. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Pavol Hanták skonštatoval, že zarybnenie našich revírov je veľmi dobré a pochválil prácu hlavného 
hospodára za plán zarybnenia a rôznorodosť druhov rýb. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Ľubomír Poliak vyslovil rozhorčenie nad partiami rybárov, ktorí v apríli a v máji stanujú pri Váhu, 
nakoľko má kapor dobu hájenia. Ďalej sa vyjadril, prečo musí mať nový člen rybárskej stráže dosiahnuté minimálne stredoškolské 
vzdelanie s maturitou, nakoľko poslanci v našom zákonodarnom zbore ju nemusia mať. V našej organizácii je veľa šikovných 
ľudí, ktorí by chceli pomôcť pri ochrane našich revírov, ale z tohto dôvodu nemôžu. 
Odpovedal p. Rovný, ohľadom maturity pre rybárske stráže avysvetlil, že podmienky pre vymenovanie rybárskej stráže sú presne 
špecifikované v Zákone o rybárstve v § 23. 
Ohľadom lovu kapra v mesiacoch keď je chránený odpovedal tajomník Ing. Bohuš Cintula, že je veľmi problematické 
vyšpecifikovať cielený lov kapra a dať to do zákona. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Pavol Hanták dal pripomienku, či by bolo možné dať do zákona zákaz rybolovu na kaprových 
vodách v čase neresu, zákaz chytať na montáž mimo hák. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Štefan Ganát podal otázku v akom stave je predaj odchovných rybníkov v Považskej Bystrici. 
Odpovedal tajomník Rady Žilina, Ing. Bohuš Cintula, informoval, že daný majetok je v katastri nehnuteľností zaplombovaný, a je 
to stále v riešení, boli zmenený sudcovia. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Blaško podal otázku ohľadom brigád na VN Balatón, lebo má dojem, že sa tam nerobia spoločné 
brigády. Odpovedal p. Rovný, že brigády na VN Balatón organizuje p. Ptáček Jozef. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Štefan Ganát skonštatoval, aby sa VN Balatón vyňal z lovných revírov a využil jeho potenciál na 
neres rýb, nakoľko sa tam v minulosti podarilo vytrieť neskutočné množstvo kapra a lieňa. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Pacek Radovan, či by bolo možné z príjmu organizácie za povolenie na rybolov, vyčleniť určitú 
čiastku, napr. 5000,-€ ročne a odkladať pre  odkupovanie pozemkov. Odpovedal tajomní p. Rovný, že v poplatkoch za povolenie 
na rybolov je zahrnutá čiastka 5,-€, ktorá je určená pre odkupovanie pozemkov. Táto čiastka je uložená na účte vo VUB banke 
a vysvetlil, že je to pre odkupovanie pozemkov v našej organizácii. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Ján Šimon, otázka či by bolo možné pri otvorení zákona o rybárstve dať do zakázaného spôsobu 
lov mimo háčika v čase neresu kapra? Odpovedal Ing. Bohu Cintula, že daný zákaz sa môže dať do návrhu pri úprave zákona 
o rybárstve a je otázne či to prejde celým schvaľovacím procesom. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Pavol Vačko podal návrh, aby členská schôdza o prijatých uzneseniach hlasovala en bloc. 
Odpovedal podpredseda Ing. Novosád, že daný návrh hlasovania príde neskôr v rokovaní. 
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Diskusný príspevok z pléna-p. Ján Reksa podal otázku či ochranári zvierat prispievajú na zarybnenie pre kŕmenie vydry. 
 
Diskusný príspevok z pléna-p. Juraj Smatana na tajomníka Rady Žilina, či uvažuje SRZ o vydaní všeobecného zákazu lovu rýb od 
15.3.  do1.6.v roku nie len na vodných nádržiach. Odpovedal tajomník Ing. Bohuš Cintula, že daným problémom sa zaoberajú na 
Rade Žilina a v tejto chvíli sa nevie vyjadriť v akej forme a či to vôbec pôjde do návrhu novelizovaného zákona o rybárstve. 
K danej téme sa vyjadril aj Ing. Jozef Lauš, že by sme nemali ísť do formy zákazov a obmedzení pre rybárov, ale formou výchovy 
a etického správania rybárov pri vode k rybám a posilniť hospodársku činnosť v rámci zarybňovania. 
 
To bola posledná otázka v diskusii, a preto Ing. Novosád Ľuboš ukončil diskusiu. 
 
Nasledovalo hlasovanie k pripomienke, ktorú podal p. Krajčovič Radovan vo veci„Zrušiť horné miery všetkých dravých druhov 
rýb na revíroch SRZ MO Púchov.“ 
Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 
42 15 8 

 Uznesenie č. 4-ČS/2024 
 
Nasledovalo hlasovanie k pripomienke, ktorú podal p. Krajčovič Radovan vo veci„Zrušiť zákaz rybolovu na revíry 3-4580-2-1 
Váh č.8 v úseku od sútoku Váhu a Nosicko-Kočkovského kanála(lokalita Špic) po priehradné teleso VN Nosice.“ 
Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 
1 74 1 

 Uznesenie č. 5-ČS/2024 
 
K bodu 16 
                  Ing. Novosád Ľuboš vyzval predsedu mandátovej komisie, aby pred hlasovaním o uznesení upresnil počet prítomných 
členov. Pri hlasovaní o Uznesení bolo na prezenčnej listine prítomných 76 členov. 
Predseda návrhovej komisie Ing. Ján Ižvolt predniesol návrh uznesenia z členskej schôdze SRZ MO Púchov konanej dňa 
14.04.2024.príloha č.12 
 
Hlasovanie o prijatí Uznesenia 
Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 
76 0 0 

 Uznesenie č. 6-ČS/2024 
 
 
K bodu 17 

Na záver Ing. Novosád Ľuboš skonštatoval, že všetky body programu boli vyčerpané a poďakoval prítomným  
za účasť na Členskej schôdzi, za konštruktívny prístup počas celej schôdze ako aj v diskusii. 
 
 
Funkcia Meno a priezvisko Podpis 

Zapisovateľ Roman Rovný  

Overovatelia zápisnice a uznesenia 
Ing. Dalibor Piška  

Ing. Ľuboš Novosád  
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Príloha č. 2 

U Z N E S E N I E 
Členskej schôdze SRZ MO Púchov, konanej dňa 14.04. 2024. 

Členská schôdza SRZ MO Púchov: 
 
1) KONŠTATUJE: Členskej schôdze SRZ MO Púchov sa zúčastnilo 84 členov, tzn., že Členská schôdzaje uznášania schopná. 

2) SCHVAĽUJE:  

a) funkciu zapisovateľa p. Rovný Roman. 
b) overovateľov zápisnice a uznesenia:Ing. Piška Dalibor, Ing. Novosád Ľuboš. 
c) pracovné predsedníctvo, mandátovú komisiu, návrhovú komisiu. 
d) program zasadnutia. 
e) rozpočet pre rok 2024. 

 
3) UKLADÁ: 

 
a) hospodárne nakladať s rozpočtom MO pre rok 2024. Z:výbor SRZ MO Púchov. 
b) zabezpečiť stanovené ciele MO, vrátane plánu zarybnenia revírov na rok 2024. Z:výbor SRZ MO Púchov. 
c) zorganizovať rybárske preteky pre deti, dospelých a mládež. Z:výbor SRZ MO Púchov. 
d) zabezpečiť záväzné opatrenia Kontrolnej komisie, vyplývajúce zo správy Kontrolnej komisie. Z:výbor SRZ MO Púchov. 
e) riešiť podnety z diskusného vystúpenia. Z:výbor SRZ MO Púchov. 
f) Kontrolnej komisii priebežne vykonávať kontrolu hospodárenia s finančnými prostriedkami MO.Z:predseda KK. 
g) pripraviť a zorganizovať školenie a skúšky pre nových členov SRZ MO Púchov. Z:výbor SRZ MO Púchov. 

 
4) BERIE NA VEDOMIE:  

a) správu o plnení prijatých uznesení ČS v roku 2024. 
b) správu o hospodárení na revíroch MO za rok 2023 a plán zarybnenia revírov pre rok 2024. 
c) finančnú správu a plnenie rozpočtu za rok 2023. 
d) správu o činnosti organizácie za rok 2023. 
e) správu o brigádnickej činnosti za rok 2023. 
f) správu o činnosti s deťmi a mládežou v roku 2023. 
g) správu o činnosti rybárskej stráže za rok 2023. 
h) správu disciplinárnej komisie za rok 2023. 
i) správu o investičnej činnosti a hospodárenie s majetkom za rok 2023. 
j) správu Kontrolnej komisie za rok 2023. 
k) Uznesenie č. 1-ČS/2024 

Uznesenie č. 2-ČS/2024 
Uznesenie č. 3-ČS/2024 
Uznesenie č. 4-ČS/2024 
Uznesenie č. 5-ČS /2024 
Uznesenie č. 6-ČS /2024zo zasadnutia Členskej schôdze SRZ MO Púchov konanej dňa 14.04. 2024. 

 

 
Funkcia Meno a priezvisko Podpis 

Zapisovateľ Roman Rovný  

Overovatelia zápisnice a uznesenia 
Ing. Dalibor Piška  

Ing. Ľuboš Novosád  

 


